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RG.0012.5.2011 
Protokół Nr 8/11 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
odbytego w dniu 23 maja 2011 roku. 

 
 

Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2010 rok i wystąpienie   

z wnioskiem o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy. 
V.   Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 905 a zakończyła o 1139. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Kazimierz 
Pasztaleniec, który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na        
5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Kazimierz Pasztaleniec przedstawił proponowany 
porządek obrad, który został przyjęty bez uwag. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 
Ad. IV. 
Skarbnik Gminy Anna Szeliga przedstawiła sprawozdanie opisowe z wykonania 
budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem za 2010 rok oraz zestawienie z wykonania 
dochodów i wydatków budżetowych gminy za okres 2010 roku. 
W trakcie rozpatrywania sprawozdania z budżetu gminy za 2010r. głos zabrała 
Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Ewa Marynowska, która 
udzieliła informacji na temat budowy chodników na terenie gminy. 
Poinformowała, że zadanie w dalszym ciągu jest na etapie uzgodnień 
projektowych z Zarządem Dróg Wojewódzkich w zakresie odwodnień ciągów 
pieszych, dlatego rozpoczęcie inwestycji się przedłuża. Sprawa tyczy się 
zastosowania zaproponowanych przez projektantów skrzynek odsączających, na 
które Zarząd Dróg Wojewódzkich nie wyrażał zgody wskazując jako właściwą 
metodę odwodnienia budowę rowów odwadniających. Wykonanie rowów 
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wiązałoby się z koniecznością wykupu działek. Po monitach i ostatnim 
spotkaniu z Zarządem  Dróg Wojewódzkich  Dyrekcja tej instytucji  wyraziła 
wstępnie zgodę na zastosowanie skrzynek odsączających. Obecnie Urząd 
Gminy nie otrzymał jednak potwierdzenia pozwolenia w powyższej sprawie  na 
piśmie.  
 
W dalszej części posiedzenia głos zabrała pracownik Urzędu Gminy                    
Magdalena Grębowiec, która zwróciła się z prośbą o wydanie opinii przez 
Komisję w kwestii nabycia przez gminę w drodze przetargu nieograniczonego 3 
działek oznaczonych w ewidencji gruntów obrębu Radomyśl nad Sanem o nr 
Ew.:  1812/1 o pow. 0,6939 ha, 1812/2 o pow. 0.7485 ha, 1812/3 o pow. 0,7854 
ha, będących własnością Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w 
Rzeszowie.  
Komisja wyraziła pozytywną opinię w kwestii nabycia przez gminę w/w działek 
w głosowaniu – 5 głosów „za” jednogłośnie. 
 
Następnie Komisja rozpatrzyła sprawozdanie finansowe za 2010r.,sprawozdanie 
z wykonania budżetu za 2010r. wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 
o tym sprawozdaniu, informację o stanie mienia komunalnego oraz porównała z 
wynikami kontroli budżetu, jakich dokonała w ciągu roku,  a następnie 
stwierdziła, co następuje: 
1. Uchwalony przez Radę Gminy budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku, 

przewidywał realizację dochodów w kwocie 23.128.397,00 zł. 
     Dochody wykonano w kwocie 20.784.960,58 zł, co stanowiło 89,8 % planu, 

w tym planowane dochody bieżące (wpływy z podatków i opłat, czynsze z 
dzierżaw, dotacje na zadania bieżące) na kwotę 18.332.500,00 zł, wykonano 
w kwocie 18.196.291,36 zł, co stanowiło 99,2 % planu, natomiast planowane 
dochody majątkowe (wpływy ze sprzedaży majątku, najmu, dotacje na 
inwestycje) na kwotę 4.795.897,00 zł, wykonano w kwocie 2.588.669,22 zł, 
co stanowiło 55,6 % planu. 

2. Uchwalony przez Radę Gminy plan wydatków budżetowych po zmianach         
dokonanych w ciągu roku przewidywał kwotę 30.630.897,00 zł. Wydatki 
zrealizowano  w kwocie 27.227.364,68 zł, co stanowiło 88,8 %  planu. 

3. Na realizację inwestycji wydatkowano kwotę 11.257.764,10 zł, co stanowiło 
36,75 % ogółu planu wydatków.  

4. Na wydatki bieżące budżetu zaplanowano kwotę 16.434.589,00 zł, a 
zrealizowano wydatki w kwocie 15.969.582,58 zł, co stanowiło 97,1 % 
ogółu planu. Ogólną kwotę zrealizowanych wydatków bieżących 
wydatkowano na: 

    a) wynagrodzenia i składki od nich naliczane w kwocie 7.939.139,48 zł 
    b) wydatki związane z realizacją ich zadań statutowych w kwocie 

3.900.810,10 zł 
    c) dotacje na zadania bieżące w kwocie 739.597,93 zł 
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    d) świadczenia na rzecz osób fizycznych w kwocie 3.134.234,71 zł 
    e) obsługę długu w kwocie 255.800,36 zł 
5. Budżet Gminy za 2010 rok zamknął się niedoborem budżetu w wysokości 

6.442.386,10 zł. 
6. W budżecie Gminy  2010 roku spłacono raty zaciągniętych w latach 

poprzednich kredytów  i pożyczek w kwocie 255.074,16 zł oraz zaciągnięto 
kredyt długoterminowy w kwocie 6.384.000,00 zł. z przeznaczeniem na 
pokrycie planowanego deficytu budżetu. 

7. Zadłużenie Gminy na koniec 2010 roku z tytułu zaciągniętych kredytów 
zamknęło się kwotą 10.600.528,00 zł. z terminem spłaty ostatniej raty 
kredytu do końca 2019 roku. Zadłużenie to stanowiło 51,0 % 
zrealizowanych dochodów ogółem. 

8. Wójt Gminy, realizując zadania związane z wykonaniem budżetu, kierował 
się zasadą celowości, legalności, rzetelności i oszczędności w 
gospodarowaniu środkami publicznymi. 

 
Następnie Skarbnik Gminy poinformowała o pozytywnej opinii z uwagą 
Regionalnej Izby Obrachunkowej odnośnie przedłożonego przez Wójta Gminy 
sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy za 2010r.  
Zdaniem Komisji Rewizyjnej  powyższe daje podstawę do wydania pozytywnej 
opinii o realizacji budżetu gminy za 2010 rok i wystąpienia do Rady Gminy       
z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 
W dalszej części posiedzenia Komisja przystąpiła do głosowania w sprawie 
wystąpienia z wnioskiem do Rady Gminy o udzielenie absolutorium Wójtowi 
Gminy Radomyśl nad Sanem z tytułu wykonania budżetu Gminy Radomyśl nad 
Sanem za 2010 rok. 
W głosowaniu wzięło udział 5 Członków Komisji: 

- za wnioskiem udzieleniem absolutorium głosowało - 5 głosów, 
- przeciwko udzieleniu absolutorium - 0 głosów, 
- wstrzymujących się od głosu – 0 głosów. 

 
Następnie przystąpiono do rozpatrzenia sprawozdania finansowego Gminnego 
Centrum Kultury za 2010 r., które przedstawił Dyrektor GCK Hubert Karwan. 
Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione sprawozdanie nie wnosząc 
uwag.  
Komisja rozpatrzyła również  sprawozdanie opisowe z wykonania planu 
finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Radomyślu za 2010 r., które 
przedstawił Dyrektor  ZGK Lesław Pater. 
Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione sprawozdanie nie wnosząc  
zastrzeżeń.  
 
Ad. V.  
Spraw bieżących, wolnych wniosków i zapytań nie było. 
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Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                       Kazimierz Pasztaleniec 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur  
 
 
 
 


